

## Fællesbestyrelsen – Stauning Helhed

### Dagsorden

**Bestyrelsesmøde:** tirsdag d. 14. maj. 2024 kl. 16.45 – 19.15

**Mødeleder:** Solveig

**Referent:** Lena

**Mad:** Solveig

**Afbud:** Thomas, Peter

#### 1. Tidspunkt 16.45-17.00

**Godkendelse af dagsorden – punkter til evt.**

**Godkendelse af referat**

Godkendt

#### 2. Tidspunkt 17.00-17.30

**Nyt fra:**

- **Elevrådet**  
Ikke noget nyt. Næste skoleår gøres der en større indsats for at få elevrådet på banen.
- **Formanden:**  
Info omkring kommende bestyrelsesvalg; der afholdes fremover årsmøde ved valg. Arbejde med at få flere interesseret i deltagelse i bestyrelsen.
- **Forældrevalgte:**  
Børnehusets nyhedsbrev skal fremadrettet sendes til bestyrelsen. Ikke alle medlemmer har børn i Børnehuset.
- **Personalet:**
  - Stauning Skole (medarbejderrep.)  
Personalet har en oplevelse af, at det var gode lejrskoledage. Uglerne og børnehaveklassen har gyldne dage. Klasserne har været ude af huset på forskellige ture.  
Der kommer en tur til Dejbjerglund den 7. juni. Børnehaveklassen skal ikke deltage. De tre ældste klasser skal cykle derud.  
Nyt skema – børnene har taget det godt.
  - Børnehuset (medarbejderrep.)  
Uglerne har været til Børnehavernes Forårskoncert. I sundhedsugen havde uglerne cykeldag. SFO brugte sundhedsugen på to dage med ekstra meget kørsel på løbehjul samt rulleskøjter. SFO afsluttede Pirat tema med en piratfest.  
Uglerne er startet på Gyldne dage med Mette og børnehaveklassen, for at bygge bro til skolen og få styrket relationer til Mette, børnehaveklassen samt de fire børn som

kommer fra andre børnehaver. Indtil nu har vi været på besøg tre gange i børnehaveklassen. Om 2 uger har vi byttedag, hvor ugerne selv skal på besøg ved Mette. Derefter kommer der to aktivitetsdage, som de fire nye børn også er indbudt til.

Vuggestuen har sendt to børn i børnehaven og har fået to nye. Så de har 22 børn.

- **Ledelsen (herunder børnetal/levtal samt trivsel):**
  - Dagtilbudsleder
    - Børnetal og økonomi (se bilag)  
Orientering. Søgt en naturfond. Håber vi kan få en dag med en naturvejleder.
  - Skoleleder
    - Børnetal og økonomi (se bilag)  
Orientering
    - Skolens udviklingsområder (ift. skoleudviklingssamtalen)  
På pædagogisk råd skal der arbejdes med trivsel. Udviklingsområderne arbejdes der videre med i uge 27 og 32, hvor der er skemafri dage, og løbende på møder i det kommende skoleår, så der kan gives tilbagemelding til bestyrelsen.
    - Fagfordeling til kommende skoleår  
Orientering om status

### Til orientering/drøftelse:

#### 3. Tidspunkt 17.30-17.45

#### Anne Maria - Princip for organisering af undervisningen

- Se bilag - forventes at kunne godkendes

Godkendt af bestyrelsen

### Til drøftelse/orientering:

#### 4. Tidspunkt 17.45-18.10

#### Anne Maria- årshjul for principper

- Se bilag

Årshjul er gennemgået. Der skal tilføjes et princip for forretningsorden.

Fællesbestyrelsens mødedatoer for skoleåret 2024/2025. Der tilføjes et ekstra møde i juni. Aftal møder med fællesbestyrelsen.

Mødeleder går fortsat på skift. Referent fortsætter med at være medarbejderrepræsentanterne, der efterfølgende sender til Anne Maria.

### Til drøftelse/orientering:

#### 5. Tidspunkt 18.10-18.20

### Charlotte - mål/indhold for SFO

- Se medsendte bilag

Skrive til alle at det er muligt at tilkøbe enkelte uger – også dem som ikke går i SFO i forvejen.

#### Til drøftelse/orientering:

**6. Tidspunkt 18.20-18.30**

### Charlotte - Princip for brug af skolen og børnehusest lokaler i fritiden

- Se medsendte bilag

Er blevet gennemgået og tilrettet. Ivan skal have den med til klubhusets bestyrelse til gennemgang.

#### Til drøftelse/orientering:

**7. Tidspunkt 18.30-18.45**

### Nyt fra Støtteforeningen

Intet nyt.

Der er fra et bestyrelsesmedlem lagt et forslag, om en fælles høstfest for at skaffe penge til den nye bus.

#### Til orientering/drøftelse:

**8. Tidspunkt 18.45-19.00**

### Kommende punkter til næste bestyrelsesmøde

Se årshjul

#### Til drøftelse:

**9. Tidspunkt kl. 19.00-19.15**

### Eventuelt

Forretningsorden. Anne Maria og Solveig laver et udkast til mødet i august. Hvor indholdet skal drøftes.

#### Til orientering/drøftelse: